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Ministrul Energiei: Compania SAPE vrea sa construiasca o centrala termica pe

amplasamentul CET Titan

Compania de stat SAPE vrea sa construiasca o centrala noua pe  amplasamentul fostei CET Titan si a

trimis, în iunie, o adresa în acest  sens catre Primaria Bucuresti, însa edilul-sef de la acea data, Gabriela 

Firea, a ignorat aceasta propunere, a scris vineri, pe Facebook,  ministrul Energiei, Virgil Popescu.

"SAPE, companie aflata în portofoliul ministerului si societate care  detine 99% din compania de proiectul Titan

Power SA, a trimis în data de  29 iunie o adresa catre Primaria Generala a Capitalei, condusa la acea  vreme de

Gabriela Firea, în care spune doua lucruri, în esenta: primul -  ca este interesata sa dezvolte o centrala pentru

producere de energie  în cogenerare de înalta eficienta pe amplasamentul fostei Centrale  Termoelectrice Titan;

SAPE a prezentat un proiect fezabil, în care se  investeste capitalul propriu, plus alte contributii, pentru a construi

o  centrala termoelectrica de cogenerare cu o putere instalata de 40 MW si  250 Gcal/h", a aratat ministrul.

Potrivit acestuia, al doilea lucru pe care-l propune SAPE în adresa  este un parteneriat pe termen lung cu

Termoenergetica, aflata în  subordinea Primariei Capitalei, care poate deveni un beneficiar  strategic pentru energia

termica produsa de viitoarea centrala.

"Consideram astfel ca un element esential pentru demararea etapelor  legale necesare realizarii noii centrale de

cogenerare de înalta  eficienta pe amplasamentul fostei CET Titan l-ar constitui intentia  Companiei Municipale

Termoenergetica Bucuresti SA - principalul furnizor  de apa calda si încalzire în sistem centralizat, aflat sub

autoritatea  Consiliului General al Municipiului Bucuresti - de productia de energie  termica produsa de noua

capacitate energetica", a adaugat Popescu,  citând din adresa trimisa de SAPE.

Însa, mai scrie ministrul, doamna Firea fiind preocupata cu campania si  nefiind un proiect cu care sa se poata

lauda, a ignorat propunerea  transmisa de SAPE pâna în luna septembrie, dupa ce au trecut alegerile  locale. Dupa

care, probabil, "pentru a-si acoperi incompetenta, la  aproape doua saptamâni dupa ce a pierdut alegerile, pe 6

octombrie,  Administratorul Public al Primariei Municipiului Bucuresti a transmis un  raspuns la adresa SAPE",

noteaza ministrul.

"Brusc", spune Popescu, li s-a parut o idee buna si au lasat de înteles  ca Primaria doreste sa fie implicata în

"proiecte care sa rezolve  problemele identificate de catre specialisti referitor la starea actuala  a SACET

Bucuresti".

"Mai mult, necesitatea demararii de urgenta a unui amplu program de  investitii în capacitati noi de producere

energie termica - atât în  cogenerare, cât si în capacitati de vârf - cu puteri instalate si  flexibilitati care sa le

încadreze perfect în actualele cerinte ale  necesarului de caldura al orasului, dar si cu performante tehnice care  sa

le permita concurarea cu succes în competitia cu celelalte solutii  tehnice din piata, reprezinta o prioritate pentru

administratia publica  pe care o reprezentam", a citat  Virgil Popescu din raspunsul Primariei.

Asta, în conditiile în care, pe 6 octombrie, Nicusor Dan nu era înca  primar efectiv, pentru ca Gabriela Firea "a

avut grija sa saboteze, înca  o data, vointa bucurestenilor din alegeri, prin tertipuri penibile",  continua Popescu.

"Deci, cum ramâne stimata doamna fost - primar general? Ce s-a  întâmplat din iunie pâna în octombrie, de nu ati

raspuns propunerii  înaintata de SAPE? Proiectul nu era bun sau ati dat dispozitie sa nu se  miste o foaie de hârtie,

ca urma campania electorala si credeati ca daca  dam drumul proiectului va lua PNL 'oxigenul' electoral? Pentru

asta ati  întârziat proiectul si v-ati batut joc de bucuresteni, sa dati bine în  alegeri? Cred ca raspunsul este de la

sine înteles: Ati blocat  proiectul, desi era spre binele bucurestenilor!", a subliniat ministrul  Energiei.
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El a dat asigurari ca acest proiect se va face si a postat documente ce  contin schimbul de corespondenta între

SAPE si Primarie.
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